## 2018年立法會補選 - 選舉主任及助理選舉主任的聯絡方法 (建築、測量、都市規劃及園境界功能界別)

## Contact Methods for Returning Officer and Assistant Returning Officer for the 2018 Legislative Council By-Election (Architectural, Surveying, Planning and Landscape Functional Constituency)

功能界別名稱 Name of Functional Constituency	選舉主任的地址、電話及傳真號碼 Address, Telephone and Fax Numbers of Returning Officer	助理選舉主任的地址、電話及傳真號碼 Address, Telephone and Fax Numbers of Assistant Returning Officer
建築、測量、 都市規劃及園境界 Architectural,	蔡雪蓉女士 發展局 首席助理秘書長(規劃及地政) 3	莊敏婷女士 發展局 助理秘書長(地政) 3
Surveying, Planning and Landscape	Ms. CHOI Suet-yung, Jasmine Principal Assistant Secretary (Planning and Lands) 3 Development Bureau	Miss CHONG Man-ting, Polly Assistant Secretary (Lands) 3 Development Bureau
	香港添馬添美道 2 號政府總部西翼 17 樓 17/F, West Wing, Central Government Offices, 2 Tim Mei Avenue, Tamar, Hong Kong	香港添馬添美道 2 號政府總部西翼 17 樓 17/F, West Wing, Central Government Offices, 2 Tim Mei Avenue, Tamar, Hong Kong
	Tel: 3509 8806 Fax: 2899 2916	Tel: 3509 8836 Fax: 2845 3489

就2018年立法會補選的查詢,請致電選舉事務處查詢熱線2891 1001。

For enquiries on the 2018 Legislative Council By-Election, please call the Enquiry Hotline of the Registration and Electoral Office at 2891 1001.